
 

1 
 

PROTOKÓŁ NR 5/2021 
z posiedzenia Komisji Społecznej, które odbyło się 19.05.2021 r.  

w trybie zdalnym 
 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Raport o stanie miasta. 
2. Opiniowanie wykonania budżetu za 2020 r. 
3. Realizacja wniosków Komisji za I kwartał 2021 r. 
4. Sprawy bieżące. 
5. Przyjęcie Protokołu nr 4/2021 z posiedzenia Komisji Społecznej z dnia 21.04.2021 r. 

 

Przewodnicząca komisji Barbara Panek-Bryła otworzyła posiedzenie Komisji Społecznej, które 
w związku ze stanem epidemii oraz stosownie do zapisów art. 15 zzx ust. 3 ustawy  
z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych  
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 
oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw, posiedzenie komisji odbyło 
się w zdalnym trybie przy wsparciu systemów informatycznych eSesja oraz Microsoft Teams. 
Na podstawie informacji uzyskanej z systemu eSesja  stwierdziła, że liczba zalogowanych do systemu 
radnych pozwala na prawomocne obradowanie oraz podejmowanie wniosków.  
Przywitała wszystkich uczestniczących zdalnie w posiedzeniu oraz zapytała czy wszyscy radni otrzymali 
zawiadomienie wraz z zaproponowanym porządkiem posiedzenia i czy wnoszą uwagi do porządku 
posiedzenia.   
 
Wobec braku uwag, przewodnicząca komisji przeszła do merytorycznych punktów posiedzenia.  
 
 
Ad 1 
Do tematu raportu o stanie miasta wprowadziła Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga. Przedstawiła 
podstawę prawną raportu oraz tryb procedowania nad nim. Wspomniała również o możliwości 
uczestniczenia mieszkańców w debacie nad raportem o stanie miasta, która to wynika z art. 28aa pkt 
7 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Po przeprowadzeniu debaty nad 
raportem, przeprowadza się głosowanie o udzielenie wotum zaufana Burmistrzowi Miasta. Ponadto 
podkreśliła działy raportu będące w kompetencji Komisji Społecznej: ochrona zdrowia, polityka 
społeczna, edukacja, kultura, sport i rekreacja oraz współpraca z organizacjami pozarządowymi. 
 
Przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję i jako pierwsza zabrała głos. Zadała pytanie z zakresu 
Gminnego Programu Rewitalizacji. Burmistrz Miasta poinformował, że Kierownik Biura Funduszy 
Zewnętrznych sprawuje nadzór w tym przedmiocie, będzie obecna na Komisji Finansów i w tedy 
opowie na zadane pytanie.  
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie 
następującą opinię: 
 
Opinia 1 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje Raport o stanie miasta w zakresie kompetencji komisji. 
 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 8 głosach za. 
 
 
 
 
 



 

2 
 

Ad 2  
Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Bierunia za 2020 r. przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota 
Przybyła. Omówiła wykonanie dochodów i wydatków bieżących oraz majątkowych będących 
w kompetencji komisji. 
 
Do posiedzenia komisji dołączyła radna Agnieszka Demska-Furgał. Od tej pory w posiedzeniu 
uczestniczy 9 radnych.  
 
Przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję i zapytała o wpływ pandemii COVID-19 na programy 
i zadania w odniesieniu do szkół. Szczegółowej odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału Nadzoru 
i Spraw Społecznych Katarzyna Mazurczyk oraz w uzupełnieniu Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług 
Beata Berger-Styga i Skarbnik Miasta.  
Następnie radna Krystyna Wróbel podkreśliła, że jest pełna podziwu, iż w tak trudnym okresie, jakim 
jest czas pandemii, udało się w takim stopniu „spiąć budżet”. W kolejności zadała pytanie z zakresu 
realizacji zadań dotyczących dokształcania nauczycieli oraz z zakresu prac społecznie użytecznych.   
Szczegółowych wyjaśnień udzieliła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych, Dyrektor BCU 
oraz Skarbnik Miasta. 
Przewodnicząca komisji poprosiła o podsumowanie czasu covidowego oraz przedstawienie wniosków 
z tego czasu przez przedstawicieli Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji oraz Bieruńskiego Ośrodka 
Kultury. Odpowiedzi udzielili Dyrektor BOSiRu Michał Żerdka oraz Dyrektor BOKu Joanna Lorenc.  
 
W podsumowaniu, przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie następującą opinię:  
 
 
Opinia 2 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania budżetu za rok 
2020 w zakresie kompetencji komisji. 
 

za – 9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 9 głosach za. 
 
 
Ad 3 
Do realizacji wniosków Komisji za I kwartał 2021 r. odniosła się przewodnicząca komisji. Zapytała 
o szczegóły organizacji spotkania z włodarzami powiatu w celu wypracowania zasad współpracy 
w realizacji zadań z zakresu zapewnienia całodobowej opieki najbardziej potrzebującym seniorom 
w powiecie. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 
Następnie, przewodnicząca komisji, poddała pod głosowanie następującą opinię: 
 
 
Opinia 3 
Komisja Społeczna pozytywnie ocenia realizację wniosków komisji za I kwartał 2021 r. 
 

za – 9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 9 głosach za. 
 
 
Ad 4 
W sprawach bieżących zgłosił się radny Damian Gerycki, który zapytał o zagrożenie hydrologiczne 
wydane przez IMGW, sytuację związaną z interwencją jednostki przeciwpożarowej na rzece Gostyń 
oraz działania Wód Polskich w tym zakresie. Szczegółowej odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 
Poinformował, że rzeki Gostyń i Wisła przekroczyły stany ostrzegawcze ale sytuacja jest stabilna.  
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W tym punkcie głos zabrała również przewodnicząca komisji, która zgłosiła problemy na ul. Kopcowej, 
fatalny stan tej drogi oraz zastoiny wody, które dodatkowo moczą budynki.  
 
 
Ad 5 
Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie Protokół Nr 4/2021 z posiedzenia komisji, 
które odbyło się w dniu 21.04.2021 r. 
 

za – 9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodnicząca komisji po zrealizowaniu porządku, zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała:          
Agnieszka Ryba   
 
 

           Przewodnicząca Komisji Społecznej 
 

          dr Barbara Panek-Bryła 


